
Österbottens svenska nämndemannaförening r.f.

VERKSAMHETSBERÄTTELSE
för verksamhetsperioden 1.1-31.12.2015

Styrelsen

Vid föreningsmötet 21 mars 2015 utsågs följande styrelse:

Kenneth Pärus (valdes 10.4.2014, i tur att avgå 2016)
Gunlög Ingves (valdes 10.4.2014, i tur att avgå 2016)
Inga Roos(valdes 10.4.2014, i tur att avgå 2016)
Rolf Sund (valdes 21.3.2015, i tur att avgå 2017)
Sten Bobacka (valdes 21.3.2015, i tur att avgå 2017)
Ann Christine Levlin (valdes 21.3.2015, i tur att avgå 2017)
Harry Öst (valdes 21.3.2015, i tur att avgå 2017)
Bertil Klingenberg, ordförande

Som ordförande för föreningen fortsatte Bertil Klingenberg. Viceordförande har Ann 
Christine Levlin varit. Gunlög Ingves har varit föeningens kassör och Sten Bobacka har varit 
föreningens sekreterare. Styrelsen har sammanträtt fem gånger.
---

Utbildning

Föreningen har haft ett aktivt år. Det egentliga föreningsmöte hölls den 21 mars på hotell 
Radisson Blue i Vasa. Tidigare ordföranden för föreningen, häradsdomare Viveka Bäck, höll
föredrag om familjevåld innan det det egentliga föreningsmötet.

Föreningen besökte Gamla Vasa sjukhus den 19 maj. Psykolog Monika Gammelgård berättade om 
”Strukturerad våldsriskbedömning av minderåriga brottsförövare” samt om sinnesundersökningar. 
En mycket intressant kväll. 

I november hölls ett gemensamt utbildningstillfälle för alla nämndemän som gällde straffmätning. 
Föreläsare var domarna Ilkka Ylinen och Tomi Vistinen.

Föreningen gjorde en studieresa till Kriminaltekniska laboratoriets museum i Vanda och 
Justitieministeriet 1-2.10.2015. Resan företogs med buss och hade 14 deltagare. Vi träffade bl.a. 
språkrättsrådet Corinna Tammenmaa som berättade om sitt arbete för svenskan.

Den 3 november gjorde föreningen ett studiebesök vid Vasa nödcentral. Biträdande chefen Kai 
Paldanius tog emot oss och visade oss runt och berättade om verksamheten.

Övrig verksamhet

Tingsgudstjänsten hölls den 17 september i Oravais kyrka. Församlingen bjöd på kyrkkaffe. 



I samband med kyrkaffet gavs församlingen möjlighet att diskuera med nämndemännen. 

Föreningen firade julfest den 27 november på restaurang Gustaf Wasa. Föreningens 
medlemmar bjöds på musikunderhållning och lagman Allén höll ett informativt föredrag om
tingsrättsreformen och utmaningar vid tingsrätten. Lagmannen hedrade också 
styrelsemedlemmen Gunlög Ingves med häradsdomartiteln.

Medelanskaffning

Föreningsmötet faställde medlemsavgiften till 20€. Föreningen har erhållit 
verksamhetsbidrag av Svenska Kulturfonden.

Medlemmar
Antalet medlemmar i föreningen är 60.


